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E 
r ligt een hectische periode achter ons. Vóór ons ligt 
de uitdaging om nieuwe wegen in te slaan. Solidari-

teit, gespreide verantwoordelijkheid, publieke gerech-
tigheid en rentmeesterschap vormen daarbij ons kom-
pas: het zijn onze fundamentele en tijdloze thema's en 
principes.  
 
Dat geldt niet voor ons politieke beleid, onze politieke ge-
woontes en onze partijorganisatie: die zijn constant aan eva-
luatie en vernieuwing toe. Die permanente vertaalslag vanuit 
de actuele maatschappelijke uitdagingen is een conditio sine 
qua non voor een politieke partij die wil overleven. Juist dat 
vraagt om politieke evolutie vanuit een levendige discussie én 
verbinding van pluriforme meningen, juist dat vraagt om open 
geesten en open harten. En daar zijn we samen de fout in ge-
gaan.  
 

Maar we hebben er van geleerd. Met "Wij zijn de tijden" open-
de Henk Bleeker in oktober het meest bekeken congres van 
een politieke partij ooit, waar in volledige openheid en met 
respect voor alle uiteenlopende opinies werd gediscussieerd. 
Nederland zag een bloeiende christendemocratie functioneren 
in een volkspartij pur sang. Het zojuist verschenen rapport 
"Verder na de klap", dat de situatie van het CDA analyseert, 
bevat uitstekende aanbevelingen voor de toekomst. Ook van-
uit onze afdeling gaan we daarmee aan de slag. In de laatste 
ALV bespraken we het Beleidsplan 2010-2014: "Met overtui-
ging naar geloof in de politiek". Met dit plan als TomTom 
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slaan we die nieuwe wegen in. We zullen structureel interne 
discussie stimuleren en faciliteren, we zullen risico's durven 
nemen bij onze profilering en we zullen op een eigentijdse 
manier christendemocratische politiek bedrijven, vanuit onze 
fractie én vanuit onze afdeling.  
 

Makkelijk is dat niet. De politieke arena ontwikkelt zich tot 
een theater met populisten en extremisten in de hoofdrol, 
waarin oneliners meer electoraal effect hebben dan integrale 
maatschappijvisies. Vorm wint van inhoud. Het debat ver-
hardt, verruwt en verzuurt, terwijl economische en politieke 
tegenwind angst inboezemt. Maar christendemocratische po-
litiek is niet voor bange mensen. Onze politieke leiders moe-
ten pal staan voor onze principes: onverkort vasthouden aan 
solidariteit juist in tijden van financiële crises en globalise-
ring.  
 

U en ik, wij leden van het CDA, hebben daarin een bijzondere 
verantwoordelijkheid. Wij moeten ons eigen geluid, onze ei-
gen mening en overtuiging laten horen, intern 
en extern. Wij moeten durven de discussie aan 
te gaan, geprofileerd én respectvol, gewaagd én 
integer, realistisch én optimistisch. Deze tijden 
rond Kerst, licht in de duisternis, zijn hét mo-
ment om dat optimistische appèl op u te doen. 
Doe mee, ook in 2011, want wij zijn de tijden.  
 
Hans Disch, voorzitter ad interim 

Hoe bestrijd  je wangedrag in de openbare ruimte? 

 

               Nieuws van de     
              wethouder 

 
 
 
In de media, landelijke campagnes, 
de gemeenteraad en door bewo-
ners wordt steeds meer gesproken 
over gebrek aan respect en a-
sociaal gedrag naar elkaar toe. Ter-
wijl we allemaal streven naar een 
samenleving waar het goed wonen, 
werken, ondernemen, winkelen en 
recreëren is. We willen een stad 
waar iedereen zich bij betrokken 
voelt  en waarin ieder ook zijn of 
haar verantwoordelijkheid neemt.  
 
Door het opstellen van de nota “Van 
huftergedrag naar goede manieren" 
probeer ik de mensen die het betreffen 
er op te wijzen dat een eigen verant-
woordelijkheid van zeer groot belang is 
voor het woon- en leefgenot.  
  
Hufterigheid is een sociaal probleem 
dat zich fysiek uit in de openbare ruim-
te. Ook in Alphen aan den Rijn hebben 
we genoeg voorbeelden van hufterig-

heid: het niet opruimen van honden-
poep, schelden, afvaldumpingen bij de 
ondergrondse containers, zwerfvuil, 
geluidsoverlast, vervuiling door kauw-
gomresten, graffiti op ongeoorloofde 
plaatsen en vernielingen. De lijst is 
lang, helaas. Steeds vaker hebben 
mensen een “kort lontje”. De oplossin-
gen worden al snel gezocht in extra 
voorzieningen; nog meer vegen, graffiti 
verwijderen, strenger handhavend op-
treden, etc. Het helpt natuurlijk wel, 
maar kost de gemeenschap veel geld. 
  
De oplossing ligt mede in het betrekken 
van bewoners bij het verbeteren van de 
leefbaarheid. De gemeentelijke wijkge-
richte aanpak draagt bij aan het ver-
groting van het sociale netwerk. Hier-
mee wordt de anonimiteit immers door-
broken. Ook de inzet van groenvrijwilli-
gers speelt een belangrijke rol. Deze 
fysieke samenwerking met de bewo-
ners van de wijk om een bovengemid-
delde kwaliteit op het gebied van groen 
te realiseren, zorgt ook voor meer soci-
ale samenhang. 
  
De gebiedsbeheerders van de gemeen-
te ondersteunen het sociale en fysieke 
niveau in de wijk en onderhouden da-

gelijks contacten met hun wijk en aller-
lei partijen, zoals scholen, Participe en 
wonenCentraal. In samenwerking met 
de politie  en de unit Toezicht en Hand-
having worden extra accenten gezocht 
voor de handhaving op ongewenste 
houding en gedrag. Als sluitstuk lopen 
de personen, die hufterig gedrag blijven 
vertonen, een grotere kans op een be-
keuring. 
 
We zijn gezamenlijk verantwoordelijk 
dus ook gezamenlijk de schouders er 
onder! Iedereen die het betreft draagt 
een grote verantwoordelijkheid om hier 
aan te werken. 
 
 
 
 
 
 
 
Hans Groen in 
't Wout 
CDA-
wethouder 
voor o.a. 
Stadsbeheer 
en Integrale 
Veiligheid  

Hufterig gedrag; de  
gemeenschap draait 
op voor de kosten! 
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Van de fractievoorzitter 

Nieuws van het Water-Nieuws van het Water-Nieuws van het Water-Nieuws van het Water-
schap: schap: schap: schap:     

 
Het hoogheemraadschap van Rijnland heeft als taak te 
zorgen voor een duurzaam waterbeheer: niet te veel 
en niet te weinig en vooral ook schoon water. Rijnland 
is een overheidsinstelling  en om alle projecten en in-
vesteringen te kunnen bekostigen zijn inkomsten uit 
belastingen noodzakelijk.  
 
Daarom krijgt u als inwoner van het gebied van Rijnland 
jaarlijks een rekening voor waterschapsbelasting. De belas-
tingtarieven worden door de Verenigde Vergadering ( = Alge-
meen Bestuur) kortweg VV, vastgesteld. Een overheidsinstel-
ling mag geen winst maken, dus het tarief moet gelijk staan 
aan de kosten die gemaakt worden. 
 
Rijnland heeft in vergelijking tot andere waterschappen een 
vrij laag tarief. Dit heeft er vooral mee te maken dat er in 
het verleden achterstanden waren op uitvoering van projec-
ten, waardoor een reserve is opgebouwd. Dit college heeft 
zich voorgenomen om hard te werken om de achterstanden 
in te halen (o.a. baggerwerkzaamheden) Dat kan niet zonder 
een hogere investering en dat heeft weer gevolgen voor de 

tarieven. Omdat er nog reserves zijn, kunnen tariefsverho-
gingen gespreid worden in de tijd. 
Het proces van vaststellen van de tarieven start al in juni, 
wanneer het Meerjarenperspectief (MJP) wordt aangeboden 
en er al een prognose op het tarief van het volgend jaar ge-
geven wordt. De prognose kwam op 8,2 %. De VV  heeft 
toen aangegeven dat zij dit nog te hoog vond en graag wil 
kiezen tussen bepaalde percentages, met daaraan gekoppeld 
wat dat voor de ambities voor  het werkprogramma inhoudt. 
De ambities staan beschreven in het WBP 4 – het waterbe-
heerplan van 2010-2013. 
 
In november heeft de VV de 2e bestuursrapportage ontvan-
gen en daaraan gekoppeld het  tussenbericht begroting 
2011. Zoals door de VV gevraagd waren er drie scenario’s 
uitgewerkt: Het WBP-scenario met een  lastendrukstijging 
van maximaal 9%.  Alle ambities worden uitgevoerd. Het 
WBP-Min- scenario met gemiddeld 7% lastendrukstijging en 
de Nullijnscenario met gemiddeld 5% stijging. Bij deze vari-
anten komen bepaalde projecten in 2011 niet ter uitvoering, 
of later in de tijd. Het CDA heeft gekozen voor de 7%, welke 
ook de keuze van de VV werd. 
 
Voor de decembervergadering moet de programmabegroting 
worden vastgesteld. Deze is uitgewerkt op grond van de 7 % 

Het zijn drukke en boeiende tijden 
in de Alphense politiek. Bijna elke 
week is er wel een extra vergade-
ring van de raadscommissie of ge-
meenteraad. Ook komen de fractie-
voorzitters regelmatig in extra ver-
gaderingen bijeen. Dat alles heeft 
te maken met  een aantal ontwik-
kelingen.  
 
Ten eerste is er het vernieuwingstraject 
waarmee we als gemeenteraad van 
start zijn gegaan vanaf de zomer. Dat 
is een direct gevolg van de onaangena-
me start van deze gemeenteraad na de 
verkiezingen waarbij onderlinge relaties 
danig waren aangetast. Na een aantal 
heilzame gesprekken hebben we een 
vernieuwingsagenda opgezet, gericht 
op het starten met een andere werkwij-
ze. Kern daarvan is dat we een scher-
per onderscheid willen maken tussen 
informatieve, opiniërende en besluit-
vormende vergaderingen. Zoals dat ook 
in veel andere, grotere  gemeenten het 
geval is. Ook van belang is dat we min-
der met moties en amendementen wil-
len werken en meer met echte dialoog 
en debatten. Momenteel werken we dit 
model verder uit zodat het in 2011 kan 
worden ingevoerd.  
 
Een tweede ontwikkeling is van politiek 
inhoudelijke aard en heeft te maken 
met de Lage Zijde waar  een van de 
projectontwikkelaars – de MAB - voor 
een deel van het plangebied zich na 
jarenlange samenwerking helaas heeft 
teruggetrokken. Op aandringen van 
een aantal oppositiepartijen hebben we 
daarover apart vergaderd in de raads-
commissie waarbij onze CDA wethou-
der Hans Groen in ’t Wout zich moest 
verdedigen tegenover aanvallen en 
insinuaties als zou hij de gemeenteraad 
veel te laat hebben geïnformeerd. Ook 

zou er volgens diverse partijen sprake 
zijn van ernstige vertraging en miljoe-
nenoverschrijdingen. In de vergadering 
wist Hans tegenover deze beelden een 
aantal nuchtere feiten te plaatsen. Er is 
geen sprake van vertraging want het 
eerder vastgesteld tijdpad wordt ge-
volgd. Ook is de samenwerking met de 
MAB beëindigd tegen aanvaardbare kos-
ten – te weten 173.000 euro – en daar-
voor krijgt de gemeente als tegenpres-
tatie de rechten over de plannen. Verder 
is hij binnen de kaders gebleven die de 
raad heeft gesteld en heeft hij via de 
jaarlijkse update de raad steeds geïnfor-
meerd over de voortgang van het pro-
ject Stadshart. Uiteraard is nu van be-
lang hoe er verder met dit project wordt 
gegaan. Vanuit de wereld van project-
ontwikkelaars lijkt er evenwel voldoende 
belangstelling te bestaan om de rol van 
de MAB over te nemen.  
 
Een derde ontwikkeling heeft betrekking 
op de mogelijke samenvoeging van on-
ze gemeente met Boskoop en Rijnwou-
de. De laatste maanden is een werk-
groep van 6 raadsleden (2 uit elke ge-
meente) aan de slag geweest met het 
inventariseren van een aantal varianten. 
Dat moest op tempo aangezien Gedepu-
teerde Staten hadden aangegeven dat 
zij op 14 december de Arhi procedure 
voor herindeling willen starten tenzij de 
3 gemeenten zelf met een eigen voor-
stel komen. Over die oneigenlijke druk 
hebben we reeds eerder ons ongenoe-
gen geuit maar het is wel een feit dat 
die er als een Zwaard van Damocles 
boven hangt. Feit is ook dat uit de rap-
portage van de werkgroep de herinde-
lingvariant als sterkste en meest toe-
komstvaste naar voren komt. Mogelijke 
nadelen zijn de afstand bestuur – bur-
ger en de lastendruk voor burgers. Bei-
den zijn evenwel te ondervangen met 
verantwoorde, meerjarige politieke keu-
zes. Het is geen wet van meden en per-

zen dat een grotere gemeente een gro-
tere afstand naar de burger oplevert en 
ook niet dat een grotere gemeente ho-
gere lasten voor burgers en bedrijven 
heeft. Tijdens de gemeenschappelijke 
radenbijeenkomst in het Plantarium op 
29 november jl. bleek dat de raad van 
Boskoop unaniem voor herindeling is en 
dat een grote meerderheid van de Alp-
hense raad daar ook voor kiest. Een 
zeer kleine meerderheid van de raad 
van Rijnwoude – waaronder onze eigen 
CDA fractie – had een voorkeur voor 
zelfstandigheid en intensieve samen-
werking met Alphen aan den Rijn als 
centrumgemeente. Dat is evenwel een 
variant die Alphen aan den Rijn zelf 
nauwelijks tot geen meerwaarde ople-
vert en naar onze stellige inschatting 
ook niet voldoende zou zijn voor Gede-
puteerde Staten. Vandaar dat de CDA 
fractie tijdens de extra gemeenteraad 
op 6 december heeft ingestemd met 
een vrijwillige Arhi procedure waarbij 
we tenminste zelf aan het stuur zitten 
en niet vanuit het Zuid Holland plein 
worden bestuurd. Op het moment dat 
ik dit schrijf, weet ik nog niet hoe Rijn-
woude op 9 december heeft besloten. 
Als u dit leest, is die uitslag bekend. 
Wordt vervolgd!  
 
Een vierde ontwikkeling is een heel 
vervelende en betreft het integriteiton-
derzoek dat loopt door bureau BING 
naar de kwestie van het antikraak wo-
nen aan de Lage Zijde. De gemeente-
raad zal daar op donderdag 16 decem-
ber over debatteren en dat belooft een 
stevige avond te worden.  Ik kan daar 
niet op vooruitlopen want ik ken ui-
teraard het rapport nog niet maar het 
is goed dat duidelijk wordt of en zo ja 
in welke mate de integriteitregels van 
de gemeente hier al dan niet zijn over-
treden.  
 

Voor vervolg; blz. 4, bovenaan. 
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Nieuws uit de raads-
fractie 
 
In het laatste kwartaal stonden 
diverse onderwerpen op onze 
agenda, die ik met u wil bespreken. 
Daarnaast werden hebben we ons 
als Raad druk bezig gehouden met 
de perikelen rond de Lage Zijde en 
uiteraard de herindelingopgave die 
we van de Provincie gepresenteerd 
kregen. 
 
Tijdens de gemeenteraadsvergadering 
van 28 oktober stond de gemeentelij-
ke begroting 2011 centraal. De be-
groting 2011 laat weinig ruimte voor 
nieuw beleid. De gemeente krijgt 
steeds meer te maken met de gevolgen 
van de financiële en economische crisis. 
Vanaf 2012 moet rekening gehouden 
worden met forse bezuinigingen. De 
begroting laat een tekort zien van in 
totaal € 3,3 miljoen. Dit tekort kan 
worden opgevangen door een beroep te 
doen op de algemene reserve. De las-
ten van de burgers worden in 2011 niet 
verhoogd met uitzondering van de ri-
oolheffing. De CDA fractie is positief 
over de behoedzame begroting die een 
uitwerking is van het Collegeprogram-
ma. Wel zijn we bezorgd over de ko-
mende bezuinigingen en hebben we 
gepleit dat de meest kwetsbare groe-
pen ontzien worden. Daarnaast willen 
we dat er ruimte blijft voor nieuwe in-
vesteringen in stad en kleine kernen, 

met name op gebied van veiligheid en 
duurzaamheid. 
 
Wat betreft het herstel – en investe-
ringsplan van de bibliotheek heeft de 
CDA fractie ingestemd met het plan, 
hoewel we gemengde gevoelens heb-
ben  bij de sluiting van de vestiging 
Ridderveld. Bij onze besluitvoering heb-
ben wij de huidige faciliteiten in andere 
delen van onze gemeente betrokken. 
Die bestaan uit de bibliobus in Kerk en 
Zanen, de kernen Aarlanderveen en 
Zwammerdam en het geheel afwezig 
zijn van een bibliotheekvoorziening in 
Ridderveld 2. De CDA fractie gaat er 
dan ook van uit dat na sluiting van de 
bibliotheekvestiging in Ridderveld 1 er 
voor heel Ridderveld een bibliotheek-
voorziening komt. Of dat de bibliobus 
zal zijn of een andere gelijkwaardige 
voorziening zal de toekomst leren. Wel 
heeft de CDA fractie haar instemming 
aan het voorstel van het College ge-
koppeld aan de voorwaarden dat de 
Alphense bibliotheek in 2012 voldoet 
aan de landelijke kwaliteitseisen zoals 
het op peil houden en vervangen van 
de collectie alsmede een adequate 
scholing van de medewerkers.  
 
Het project besluit van de woonservi-
cezone in deel Park van Nieuwe 
Sloot was een lastig onderwerp. In dit 
plan zijn hoge flats ingetekend, welke 
op verzet stuiten bij de omwonenden. 
De bewoners vrezen voor de slagscha-
duw, inkijk en waardevermindering van 

Wandelbos nog onzeker    

CDA verliest veel aanhang bij jongeren! 

hun huizen. Ook zetten zij vraagtekens 
bij de ruimte die wonenCentraal voor 
haar kantoor denkt nodig te hebben. In 
het traject naar besluitvorming is in de 
communicatie met de omwonenden 
helaas niet iedereen naar zijn zin mee-
genomen. Als CDA fractie hebben we 
voor gestemd en er voor gepleit om 
vooral de communicatie en participatie 
goed in te bedden in de verdere ont-
wikkeling van het gebied. 
 
De gemeenteraad heeft zich akkoord 
verklaard met het masterplan voor 
het Wandelbos. Dit wandelbos was 
één van de uitverkoren wensen van de 
Alphense bevolking in de actie “Wat te 
doen met 10 miljoen”. Echter het te 
besteden budget is niet voldoende om 
een bos te ontwikkelen. Dit plan moet 
de grondeigenaren verleiden om mee 
te werken aan de aanleg van het bos 
ten noorden van de Zegerbaan. Een 
aantal eigenaren wil niet meewerken, 
omdat zij bij het bos meer woningen 
willen bouwen, dan de vijftien die zijn 
toegestaan. De tijdsdruk die nu op het 
project staat, is een gevolg van de mo-
tie die wij als CDA  indienden. De ko-
mende twee jaar moet er nog hard 
gewerkt worden aan het realiseren van 
het bos. Lukt het echter niet, dan moe-
ten we ermee stoppen en een 
andere locatie zoeken.  
 

 
Marjon Verkleij 
fractiesecretaris CDA 

Nieuws uit de regio  
 
Sinds de vorige Nieuwsbrief hebben we als CDA regio 
Rijn- en Veenstreek twee bijeenkomsten gehad: de 
reguliere regiovergadering van 29 september en de 
themabijeenkomst op 15 november over de binding 
van CDA jongeren.  
 
Wat het eerste betreft: er is o.a. gesproken over de diverse 
wisselingen in de afdelingsbesturen, het CDAV (een delega-
tie gaat in november naar Brussel), de Provinciale Staten-
verkiezingen (geprobeerd is om de concept-advieslijst kan-
didaten Provinciale Staten zo evenwichtig mogelijk te ma-
ken) en de Tweede Kamer: voor Liesbeth Spies moeten we 
nog een opvolger zien te krijgen omdat zij listtrekkers voor 
de Provinciale Statenverkiezingen is geworden.  
 
Heel in kort nog enkele punten uit de themabijeenkomst 
van 15 november: gastspreker Ruben Bakker, voorzitter 
van de CDA jongeren Zuid-Holland, leidde het onderwerp 
in. Het was even schrikken toen hij vertelde dat in 2006 – 

landelijk gezien - nog één op de drie jongeren op het CDA 
stemde, en nu in 2011 één op de tien. Het verlies schijnt gro-
tendeels naar D66 te zijn gegaan. Er is dus veel werk aan de 
winkel.  
 
Uit de discussie nog enkele belangrijke aspecten: jongeren 
zijn vooral gericht op actuele onderwerpen en/of alledaagse 
dingen die de feitelijke omgeving raken. Ze willen anders 
kunnen zijn, andere standpunten innemen en geen platgetre-
den paden. Ze zijn best wel politiek en maatschappelijk be-
trokken maar willen zich niet direct binden. Ze vinden het niet 
erg als er verschillen zijn, als er maar discussie is. D.w.z.;  
een transparante discussie, zoals in oktober tijdens het con-
gres in Arnhem. Besloten is om te proberen een CDAJ Groene 
Hartregio op te richten. Ruben Bakker en Matthijs Groot 
(CDA-afd.Alphen a.d.Rijn) gaan die kar trekken en gaan pro-
beren met jongeren in de regioafdelingen contacten te leggen 
om een breder draagvlag te krijgen. 
 
 
Henk van Rietschoten 
secretaris CDA regio Rijn – en Veenstreek. 

tariefstijging. In de begroting wordt meegenomen: met 
welke ontwikkelingen krijgt Rijnland in 2011 te maken?  
Wat wil Rijnland bereiken in 2011 en wat gaat ze daarvoor 
doen? (o.a. veel baggerwerkzaamheden, vervangen gema-
len, kadeverbeteringen, peilbesluiten, aanleg Natuurvrien-
delijke oevers in het kader van de Kaderrichtlijn Water Pro-

gramma  en  optimaliseren zuiveringsinstallaties)  Wat gaat 
dit kosten? Van daaruit komt men op de tarieven die zijn op-
gebouwd uit watersysteemheffing, zuiveringsheffing en ver-
ontreinigingsheffing. Hierover de volgende keer meer. 
 
Marjon Verkleij-Lemmers  
VV-lid van HHR Rijnland  
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Nieuws van de lijsttrekker 
voor de Provinciale Staten 
van Zuid-Holland én de Par-
tijvoorzitter 
 
Inderdaad een ‘dubbele kop’ boven 
dit bericht. Sinds eind april van dit 
jaar ben ik al lijsttrekker voor de 
provinciale statenverkiezingen van 
Zuid-Holland die op 2 maart volgend 
jaar worden gehouden. Sinds 1 no-
vember is daar nog eens bij geko-
men het partijvoorzitterschap van 
het CDA.  
 
Door het vertrek van Henk Bleker naar 
het kabinet moest er in afwachting van 
de verkiezing van een nieuwe voorzitter 
een waarnemend voorzitter worden ge-
vonden. Je moet een goede reden heb-
ben om ‘nee’ te zeggen als je daarvoor 
wordt gevraagd. Die had ik niet en dan 
probeer je juist nu het in de partij niet 
allemaal vanzelf gaat je bijdrage te le-
veren. 
 
Het voorzitterschap van de partij is wel 
een hele ingewikkelde klus. Het rapport 
van de commissie Frissen laat zien wat 
er de afgelopen jaren anders had ge-
moeten en doet veel aanbevelingen 
waarmee we aan de slag kunnen. He-
laas is het voor velen in de partij nog 
moeilijk om weer vooruit te kijken. Je 
merkt dat de afgelopen jaren en zeker 
de discussie die tijdens de formatie is  
gevoerd diepe sporen hebben getrokken 

in de relaties tussen mensen. Dat heeft 
tijd nodig om te herstellen. 
 
Als lijsttrekker heb ik de afgelopen 
maanden gelukkig ook veel CDA-ers 
ontmoet die weer volop met de toe-
komst bezig zijn. We hebben een hele 
rondreis door de provincie achter de 
rug: meer dan 50 afdelingsvergaderin-
gen bezocht waarin we met onze leden 
gesproken hebben over onze ambities 
voor Zuid-Holland.  
 
De thema’s uit ons programma: sterke 
steden en sterke dorpen, verbinden van 
mensen en het verbinden van stad en 
land, de inzet op kwaliteit en herstruc-
turering boven iedere keer het afknibbe-
len van weer een beetje groene en open 
ruimte, worden voluit onderschreven.  
Net als de ambities om te blijven inves-
teren in de economie van onze provin-
cie, het voorrang geven aan agrarisch 
natuurbeheer boven aankoop van nieu-
we terreinen en het verbeteren van de 
mobiliteit zoals de verbreding van de 
weg tussen Alphen en Leimuiden.  
 
Aan heel wat afdelingsvergaderingen 
gingen werkbezoeken vooraf die steeds 
weer boeiend en leerzaam waren.  
2010 was voor het CDA en heel veel van 
onze leden een moeilijk jaar. Ik hoop en 
verwacht dat we 2011 in het teken kun-
nen stellen van herstel en vernieuwing. 
Bij de gemeenteraadsverkiezingen die 
eind november in heel wat gemeenten 
zijn gehouden hebben we gezien dat 
gelukkig veel kiezers weer vertrouwen 
hebben in het CDA.  
 
In de nieuwe gemeenten Bodegraven-
Reeuwijk zijn we zelfs de grootste ge-
worden.  

Sterke steden en dorpen….. 

Een groot compliment aan al die men-
sen die aan dit resultaat hebben meege-
werkt!  
 
Ik hoop dat we die lijn in 2011 door 
kunnen trekken: als partij gaan we aan 
de slag met de vernieuwing. Als lijst-
trekker voor Zuid-Holland hoop ik vanaf 
begin januari heel veel inwoners van 
Zuid-Holland te ontmoeten en van hen 
vertrouwen te krijgen bij de verkiezin-
gen op 2 maart.  
 
Resultaten boeken we alleen als we met 
elkaar aan deze opdrachten werken: 

doet u mee?? 
 
 
 
 
 
Liesbeth Spies  

Eén ster maakt de lucht minder dreigend, 
één kaars maakt de nacht minder zwart, 
één hand maakt de weg minder eenzaam, 

één stem maakt de dag minder stil. 
                                  

Bestuur en Fractie wensen u  
Fijne Kerstdagen en veel gezondheid en geluk in 2011  

 
Sinds kort hebben we een 

nieuw internetadres: 
www.cda.nl/alphenaandenrijn  

 
CDA Alphen aan den Rijn sluit hierbij 
aan bij de landelijke CDA-website. We 
kunnen daardoor profiteren van diverse 
nieuwe mogelijkheden en uitgebreide 
ondersteuning. De nieuwe website 
wordt momenteel met de oude én met 
nieuwe informatie gevuld. Houd deze 
website daarom goed in de gaten, want 
dit is dé plaats waar U alle informatie 
over het CDA Alphen aan den Rijn gaat 
vinden! Vragen over de website kunt U  
richten aan Matthijs Groot. Zijn con-
tactgegevens vindt U op de website! 

Nieuw internetadres! 

Hoe dan ook is antikraak wonen in 
woningen binnen de scope van je ei-
gen project op zijn minst onhandig en 
onwenselijk want het geeft altijd de 
schijn tegen. Kortom, het zijn rumoeri-
ge tijden in het Alphense stadhuis. Op 
donderdag 16 december kunt u live 
meemaken hoe de raad oordeelt over 
het BING rapport.  
 
Ik spreek de wens uit dat wij en u al-
len tijdens de Kerstdagen mogen stil-
staan bij ons leven zoals dat is gege-
ven door God en zijn Zoon Jezus Chris-
tus. Ik wens u namens de CDA fractie 
een Gezegend Kerstfeest toe, een heel 

fijne en veilige Jaarwisseling en alvast 
al het goede voor 2011.  
 
Wij hopen u allen tijdens de nieuw-
jaarsreceptie van de gemeente te mo-
gen begroeten. En nadien bij alle activi-
teiten die u van ons in 2011 mag ver-
wachten.  
 
 
 
 
 
René Vrugt  
Fractievoorzitter CDA 
http://renevrugt.web-log.nl 


